

ZIGZAG MOVIES (for P.C.)

the zigzag movies, made by cutting across..with angles and sharp lines, though somehow still turning up soft...Technically speaking, they were created with the addition and subtraction of material. Then came the mother and the earth. Though the two cancel each other out, they can also be totally inter-changeable.

this one's for Johnny. It's all for Johnny ..Johnny Yen..if you didn't grow up in a city by a river, it might be hard for you to understand.

back to the movies...they're back and forth (with angles). they are about this. for a one night paris situation. thank you.  
amy granat 4/2006

Amy Granat was born in Saint Louis MO 1976. Her exhibitions and performances have been presented in venues around the world including: PS1 Contemporary Art Center (NYC), SculptureCenter (NYC), The Swiss Institute (NYC), Le Credac (Ivry-Sur-Seine), and upcoming at The Contemporary Arts Center Cincinnati (Cincinnati, Ohio). For The Film Gallery she presents a solo, single night, 2 hour Paris exhibition.

Les films en zigzag (pour P.C.)

Les films en zigzag sont faits de coupes transversales... d'angles et d'arêtes, et pourtant, ils finissent par montrer de la douceur... Techniquement parlant, ils sont le produit d'additions et de soustractions de matière. Ensuite vinrent la mère et la terre. Bien que les deux s'annulent mutuellement, elles peuvent aussi parfaitement prendre la place l'une de l'autre.

Celui-ci est pour Johnny. Entièrement pour Johnny... Johnny Yen... Quiconque n'a pas grandi dans une ville au bord d'une rivière aura du mal à comprendre.

Quant aux films... ils sont en allers et retours (avec des angles). Leur sujet, c'est ça. Pour une nuit à Paris. Merci.

Amy Granat (avril 2006)

Amy Granat est née à Saint Louis, Missouri, en 1976. Ses expositions et ses performances ont fait le tour du monde, notamment au PS1 Contemporary Art Center (New York), au SculptureCenter (New York), au Swiss Institute (New York),

au Credac (Ivry-sur-Seine) et prochainement au  
Contemporary Arts Center Cincinnati (Cincinnati, Ohio).  
Pour la Film Gallery, elle présente une exposition unique  
de deux heures, nocturne.